
 
 

Motie Haarlem Sportstad: Begroot saneringskosten sportvelden 
  
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 6,8 en 9 november 2017, 
 In beraadslaging over de begroting 2018-2022 
 
Overwegende dat:  
 

 De begroting een realistisch overzicht moet zijn van de verwachte inkomsten en 
uitgaven van de stad Haarlem van de komende 4 jaar. 

 Nu de kosten van sportvelden gebaseerd zijn op aanschafkosten en in mindere mate 
onderhoudskosten, maar zeker niet op saneringskosten 

 Kunstgrasvelden met SBR rubbergranulaat in omringende steden ( bv Amsterdam) 
uiteindelijk tot hoge saneringskosten hebben geleid. 
 

Draagt het college op 
  
Om saneringskosten van sportvelden op te nemen in de beslismatrix en op te nemen in de 
begroting, zodat we in de toekomst niet verrast worden door hoge kosten. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 


